

Minutes of the meeting of the Board of the CEP (Paris, March 2007)

Were present:

Mr. Jensin (President), Mr. Eschbach (Treasurer), Mr. van Tiggelen (General Secretary), Mrs Hermida Torres, Mr. Seuillard, Mr. Pegg, Mr. Pintus, Mr. Balluco, Mr. Mr. Longari and Mr. Fernandez (members of the Board), Mr. Azema (President FIPJP)

1. Opening

President Mr. Jensin opened the meeting and welcomed the members of the Board and Mr. Azema.

2. Moral Report 2006

The Moral Report of the General Secretary was accepted (see attachment)

3. Financial situation

Mr. Eschbach (treasurer) informed the Board about the actual financial situation of the CEP. There are no special remarks. The financial report of the year 2006 will be prepared for the General Assembly of the CEP.

4. plan 2007

Plan 2007 was accepted (see attachment)

The General Meeting of the CEP will be planned on Friday morning (17th of August/Ankara)

5. European Championship of Espoirs

There was a registration of the following federations:

Germany (M+F), Belgium (M+F), Denmark (M+F), France (M+F), Italy (M+F), Spain (M+F), Czech (M+F), Turkey (M+F), Netherlands (M+F), Monaco (M), Slovenia (M), Finland (M), Luxemburg (M), Israël (M) Great Britain (M)

There will be a qualification round within 4 poules for the (16) men teams in October 2007.

Poule 1.

1. Netherlands (hosting nation) 2. Israel 3. Monaco 4. Belgium

Poule 2.

5. Luxemburg 6. Turkey 7. Germany (hosting nation) 8. Denmark

Poule 3.

9. Slovenia (hosting nation) 10. Spain 11. Finland 12. Great Britain

Poule 4.

13. Czech (hosting nation) 14. France 15. Italy !6. Estonia

If a federation named as “hosting nation” is not in the possibility to organize the qualification round that federation is requested to inform the General Secretary as soon as possible. In that case the CEP will ask the federation with the following number in the poule to be hosting nation.

The Netherlands (poule1) and Germany (poule 2) did already give their agreement to be hosting nation.

The (9) Women teams are going immediately to the final round in the spring of 2008 in Luxemburg

For the regulations and system see the attachment

See also the CEP website www.cep-petanque.com

CONFEDERATION EUROPEENNE DE PETANQUE

6. Euro Cup for Clubs

There was a registration of 17 participating federations.

Results of the drawing:

Pre-round (April-Mai):

Great Britain (Plough & Chequers) - Denmark (Boule Hedebo)

1st round (Mai-June):

- | | | |
|--------------------------------|-----|---|
| 1. Germany (PC Viernheim) | -A- | 2. Monaco (Club Bouliste Monegasque) |
| 3. Belgium (St. Anne) | -B- | 4. France (Star Masters Barbizon) |
| 5. Luxemburg (USBP Dudelange) | -C- | 6. Belgium (Joli Bois) |
| 7. Slovenia (SD Sloga) | -D- | 8. Italy (Anpi Molassana-Cassellese) |
| 9. Czech (1.KPK Vrchlabi) | -E- | 10. Austria (HAPetanque Wien) |
| 11. Sweden (Halmstad petanque) | -F- | 12. Estonia (Club Optima) |
| 13. Switzerland (club?) | -G- | 14. Finland (Club des Champions Helsinki) |
| 15. Winner preround | -H- | 16. Netherlands (PUK Haarlem) |

¼ Finals (August-September):

H	-	A	(I)
C	-	B	(K)
E	-	F	(L)
D	-	G	(M)

Finals (November)

I - K - L - M

For more regulations see attachment and website CEP www.cep-petanque.com

7. Statues CEP

After discussion the Board did not make a final decision about changing the statues.

There is a vacancy in the Board (Mr. Borré, former member and vice president of the Board has been elected in the Executive Committee of the FIPJP). According to the statues the seat will remain free. The Congress will be asked to remain the seat free till 2008. Then there will be new propositions for changing the statues.

8. European Championship for Women 2007 (17-19 of August in Turkey/Ankara)

The President welcomed the Turkish delegation Mr. Recep Tekcan, president of the Turkish Federation, Mr. Türkmen, vice president and Mr. Baran, secretary and invited them to inform the Board about the actual situation in preparing the European Championship in Ankara.

The Turkish delegation held a good presentation. They presented special offers for hotel and extra excursion on Monday the 20th of August.

There was the help of the FIPJP president Mr. Azema in regarding the technical preparations of the terrains.

Mr. Mike Pegg will be the umpire for this European Championship.

For more information see the attached Turkish Information and Registration form.

9. Candidature of the European Championship for Juniors 2008

The candidature of the Dutch Federation (NJBB) has been accepted to organize the European Championship for Juniors in 2008 in Maastricht.

CONFEDERATION EUROPEENNE DE PETANQUE

10. Discussion about propositions by Mr. Pintus

Mr. Pintus did a lot of work in preparing propositions in relation to statues and regulations. His propositions need some more study before the Board can make clear proposals for the Assembly of CEP.

11. Miscellaneous

The European Championship for Women 2009 will be in Israel.

Germany will be candidate for the European Championship for Juniors in 2010.

Mr. Pintus proposed that CEP could introduce a new level of umpires "European Umpires".

The Board did agree with that proposal and will ask the member federations if they agree.

If the member federations do agree the CEP would introduce a new examination, much like the international exam and the possibility of training courses available in English

Procès verbal de la réunion du Comité Directeur CEP (Paris, Mars, 2007)

Etaient présentes :

M. Jensin (Président), M. Eschbach (Trésorier), M. van Tiggelen (Secrétaire Général), Mme. Hermida Torres, M. Seuillard, M. Pegg, M. Pintus, M. Balluco, M. Longari, M Fernandez (membres du Comité Directeur) et M. Azema (Président FIPJP)

1. Ouverture

La Réunion est ouverte par Président M. Jensin. Il souhaite bienvenue tous les membres du Comité Directeur et M. Azema.

2. Rapport Moral 2006

Le rapport moral 2006 du Secrétaire Général est accepté (voyez enclosure)

3. Situation des finances actuel

M. Eschbach (Trésorier) informait le Comité. Il n'y avait pas des remarques spéciales. Le rapport financier 2006 sera préparé pour le Congrès de la CEP en Turquie (Ankara 17 Août 2007)

4. Plan 2007

Plan 2007 était accepté. (voyez enclosure)

Le Congrès sera le vendredi matin, le 17 Août 2007, avant le Championnat Européennes Femmes.

5. Championnat Européennes Espoirs

Les fédérations suivantes sont enregistrées :

Allemagne (M+F), Belgique (M+F), Danemark (M+F), France (M+F), Italie (M+F), Espagne (M+F), Tchèque (M+F), Turquie (M+F), Pays-Bas (M+F), Monaco (M), Slovénie (M), Finlande (M), Luxembourg (M), Israël (M), Grand Bretagne (M).

Il y aura un tour de qualification avec 4 poules pour les 15 équipes masculines en Octobre 2007.

Poule 1.

1. Pays-Bas (fédération recevant), 2. Israël, 3. Monaco, 4. Belgique.

Poule 2.

5. Luxembourg, 6. Turquie, 7. Allemagne (fédération recevant), 8. Danemark

Poule 3.

9. Slovénie (fédération recevant), 10. Espagne, 11. Finlande, 12 Grand Bretagne

Poule 4.

13. Tchèque (fédération recevant), 14. France, 15. Italie

Une fédération nommée comme fédération recevant qui n'est pas dans la possibilité d'organiser ce tour de qualification est prié d'informer le secrétaire général du CEP le plus vite possible. Dans ce cas La CEP demandera la prochaine fédération dans la poule d'organiser ce tour.

Pays-Bas et Allemagne sont déjà accord.

Les 9 équipes féminines vont directement à la phase finale en printemps 2008 à Luxembourg.

Pour les régulations et le système voyez l'enclosure.

Regardez aussi www.cep-petanque.com

CONFEDERATION EUROPEENNE DE PETANQUE

6. Coupe d'Europe pour Clubs

17 fédérations sont enregistrés.

Les résultats de tirage :

Pré Tour (Avril-Mai)

Grand Bretagne (Plough & Chequers) - Danemark (Boule Hedebo)

1. Tour (Mai-Juin) :

- | | | |
|--------------------------------|-----|---|
| 1. Allemagne (PC Viernheim) | -A- | 2. Monaco (Club Bouliste Monegasque) |
| 3. Belgique (St. Anne) | -B- | 4. France (Star Masters Barbizon) |
| 5. Luxembourg (USBP Dudelange) | -C- | 6. Belgique (Joli Bois) |
| 7. Slovénie (SD Sloga) | -D- | 8. Italie (Anpi Molassana-Cassellese) |
| 9. Tchèque (1.KPK Vrchlabi) | -E- | 10. Autriche (HAPetanque Wien) |
| 11. Suède (Halmstad Petanque) | -F- | 12. Estonie (Club Optima) |
| 13. Suisse (Club ?) | -G- | 14. Finlande (Clubdes Champions Helsinki) |
| 15. Vainqueur pré tour | -H- | 16. Pays-Bas (PUK Haarlem) |

¼ finales (Août-Septembre)

H	-	A	(I)
C	-	B	(K)
E	-	F	(L)
D	-	G	(M)

Phase finale (Novembre)

I - K - L - M

Pour réglementations et système voyez l'enclosure et regardez aussi www.cep-petanque.com

Statuts CEP

Après discussion le Comité Directeur n'a pas encore fait une décision pour un changement des statuts. Il y a une vacance dans le Comité (M. Borré, ancien membre et vice président du Comité était élu dans le Comité Exécutif de la FIPJP). En accord avec les statuts le siège reste libre. Le Congrès sera proposé de laisser libre ce siège jusqu'à 2008. Dans cette année il y aura des propositions pour changer les statuts.

8. Championnat d'Europe de Pétanques des Femmes (17-19 Août 2007 à Ankara (Turquie))

Le Président souhaite bienvenue la délégation de Turquie M. Recep Tekcan, président de la fédération, M. Türkmen, vice président et M. Baran, secrétaire. Ils étaient invités d'informer le Comité Directeur ce qui concerne la situation actuelle de la préparation du Championnat à Ankara. La délégation donnait une présentation très complète. Il y aura des offres spéciales pour l'hôtel et une excursion extra le Lundi 20 Août après le Championnat.

M. Azema a donné des informations spécifiques pour préparer les terrains.

M. Mike Pegg sera l'arbitre pendant ce Championnat.

Pour plus d'information et feuille de l'enregistrement voyez les enclosures de la Fédération de Turquie.

9. Candidature pour le Championnat Pétanques des Jeunes 2008

La candidature de Pays-Bas (NJBB) pour l'organisation de ce championnat dans les Pays-Bas à Maastricht (2008) était acceptée.

CONFEDERATION EUROPEENNE DE PETANQUE

10. Propositions de M. Pintus

M. Pintus a fait beaucoup de travail en préparant des propositions ce qui concernent les statuts et les règlements. Après une discussion intensive le Comité a décidé de continuer les études avant de faire des propositions pour le Congrès de la CEP.

11. Questions

Le Championnat de Petanque des Femmes 2009 seront organiser `a Israël.

L'Allemagne sera candidat pour le Championnat des Jeunes en 2010.

M. Pintus a proposé l'introduction par la CEP d'une qualification « Arbitre Européenne », avec une possibilité d'avoir un programme en Anglais.

Le Comité Directeur va préparer on proposition pour le Congrès.